
Mato Franjičević 

Pitanje postavljeno premijeru Vlade Federacije BiH i Parlamentu Federacije BiH – “Provode 

li se ikakve aktivnosti na usvajanju novih obilježja Federacije BiH - grba i zastave?” 
 


